

شهادة اعتماد

رقم الشهادة: 104 – JAS Test

يشهد نظام الاعتماد الأردني – وحدة الاعتماد أن

مختبر القدرة للسلامة المهنية / عمان

شارع المدينة المنورة – عمان – الأردن

تلفون: ٠٠٩٦٢٦٥٥٤٩١٧١ - فاكس: ٠٠٩٦٢٦٥٥٤٩١٧١

البريد الإلكتروني: (INFO@ALQUDRA.ORG)

قد تم منحه هذه الشهادة وفقاً لتعليمات "إدارة إجراءات اعتماد جهات تقييم المطابقة رقم (٤) لسنة ٢٠٢٢" ومتطلبات المواصفة الدولية الأيزو/أبيسي ٢٥:١٧٠١٧٠٢٥ بعد التأكد من كفاءة المختبر لإجراء:

**في مجال قياس مستوى الضوضاء، والإجهاد الحراري، والملوثات
المنبعثة من المصادر الثابتة**

حسب الملحق رقم (١)

صدرت في عمان بتاريخ: ٢٠٢٢/٠٣/٣٠ وتعتبر سارية المفعول حتى تاريخ: ٢٠٢٧/٠٣/٢٩.

منح الاعتماد لأول مرة بتاريخ: ٢٠٢٢/٠٣/٣٠.

تم تحديث الشهادة بتاريخ: ٢٠٢٥/١١/٢٦.

مدير وحدة الاعتماد

م. لانا مراشدة

تشكل الملحقات وأي وثائق تسلّم عند الاعتماد جزءاً لا يتجزأ من شهادة الاعتماد وسوف يتم عكس أية تعديلات تطرأ على الشهادة على تلك الوثائق أيضاً.
تتكون الشهادة من صفحتين وتحتوي الصفحة الثانية على التفاصيل والتحديثات الخاصة بحالة اعتماد الجهة.

للإصدارات الأحدث من هذه الوثيقة يمكنكم الاطلاع على الموقع الإلكتروني لوحدة الاعتماد حسب الرابط التالي: <https://au.gov.jo>

يجب على المختبر المعتمد إصدار تقارير فحص تحمل رمز نظام الاعتماد الأردني ضمن مجال الاعتماد الموضح في الملحق رقم (١) فقط وفقاً لتعليمات استخدام رمز وشعار نظام الاعتماد الأردني لعام ٢٠٢٤ المعدة من قبل وحدة الاعتماد.
يحق لوحدة الاعتماد سحب شهادة الاعتماد في حال مخالفة المختبر لشروط ومتطلبات الاعتماد المعروفة في تعليمات "إدارة إجراءات اعتماد جهات تقييم المطابقة رقم (٤) لسنة ٢٠٢٢" وفي المواصفة الدولية الأيزو/أبيسي ٢٥:١٧٠١٧٠٢٥.

تاريخ الاعتماد

رقم الشهادة: 104 – JAS Test

التاريخ	تفاصيل الاعتماد
٢٠٢٢/٠٣/٣٠	منح الاعتماد لأول مرة
٢٠٢٣/٠٥/٣٠	وقف الاعتماد كلياً حسب الملحق رقم (١)
٢٠٢٣/٠٨/٣٠	رفع وقف الاعتماد الكلي حسب الملحق رقم (١)
٢٠٢٥/٠٨/٢٥	وقف جزئي للاعتماد لمدة ٩٠ يوم كحد أقصى في مجال قياس مستوى الضوضاء في بيئة العمل (الضوضاء الداخلية والخارجية) حسب جهاز قياس شدة الصوت / BS EN ISO 9612:2009 وفي مجال قياس لحظي للغازات (O ₂ , CO) المنبعثة من المصادر الثابتة حسب Environment Agency technical guidance note for monitoring of stack emission to air, version 12, August 2017 – مبدأ خلايا كهروكيميائية حسب الملحق رقم (١)
٢٠٢٥/١١/٢٦	رفع الوقف الجزئي في مجال قياس مستوى الضوضاء في بيئة العمل (الضوضاء الداخلية والخارجية) حسب جهاز قياس شدة الصوت / BS EN ISO 9612:2009 وفي مجال قياس لحظي للغازات (O ₂ , CO) المنبعثة من المصادر الثابتة حسب OTM-39 طريقة تحديد الأكسجين وأول أكسيد الكربون من مصادر ثابتة باستخدام أجهزة تحليل الغاز المحمولة المزودة بأجهزة استشعار كهروكيميائية حسب الملحق رقم (١)



Certificate of Accreditation

The certificate number: JAS Test-104

**The Jordanian Accreditation System – Accreditation Unit
has accredited**

Al Qudra For Occupational Safety / Amman

Al Madenah Al Monawrah Street – Amman - Jordan

Tel.: +96265549171, Fax: +96265549171

E-mail: (INFO@ALQUDRA.ORG)

under the terms of the “Instructions for Administration of Accreditation Procedures of Conformity Assessment Bodies No. (4) for the Year 2022” and the requirements of the International Standard ISO/IEC 17025:2017 as the laboratory is competent to carry out:

**Testing of Noise levels, Heat Stress, and Pollutants Emitted from
Stationary Sources
according to Annex No. (1)**

Issued in Amman on: 30-03-2022 and is valid until: 29-03-2027.

Initial accreditation date: 30-03-2022.

This certificate was updated on: 26-11-2025.

Accreditation Unit Director

Eng. Lana Marashdeh

- The annexes and the documents submitted in connection with the accreditation certificate are deemed to form an integral part of the certificate. Thereof, any amendments made to the certificate are to be reflected also on them.
- The certificate consists of two pages and the second page contains information on the history of CAB accreditation
- The approved and most recent version of this document can be viewed on JAS-AU website using the link: <https://au.gov.jo>
- The accredited laboratory is obliged to issue test reports carrying the accreditation symbol only in the scope of accreditation specified in annex no. (1), and according to the internal instructions "Instructions for the use of JAS Symbol and logo for the year 2024 prepared by the Accreditation Unit (JAS-AU).
- The Accreditation Unit (JAS-AU) is authorized to withdraw this accreditation certificate if the requirements specified in the “Instructions for Administration of Accreditation Procedures of Conformity Assessment Bodies” No. (4) for the year 2022 and ISO/IEC 17025:2017 are no longer met.

Accreditation History

Certificate Number: JAS Test-104

Date	Accreditation Details
30/03/2022	Initial accreditation
30/05/2023	Fully accreditation suspension according to Annex No. (1)
30/08/2023	lifting accreditation Full Suspension according to Annex No. (1)
25/08/2025	Partial suspension of accreditation for maximum 90 days in the scope of Measuring of Noise level Indoor and Outdoor according to Sound level meter / BS EN ISO 9612:2009 and Spot measurements of (CO, O2) emitted from stationary sources according to Electrochemical cells / Environment Agency technical guidance note for monitoring of stack emission to air, version 12, August 2017 according to Annex No. (1)
26/11/2025	Lifting partial suspension of accreditation in the scope of Measuring of Noise level Indoor and Outdoor according to Sound level meter / BS EN ISO 9612:2009 and Spot measurements of (CO, O2) emitted from stationary sources according to OTM-39 Method for Determination of Oxygen and Carbon Monoxide from Stationary Sources using Portable Gas Analyzers Equipped with Electrochemical Sensors according to Annex No. (1)